
Рішення про правопорядок

Наприкінці лютого за круглим столом обговорили питан
ня забезпечення правопорядку в місті. До роботи долучи
лися міський голова Юрій Фомічев, що ініціював цю зустріч, 
начальник Славутицького відділення поліції Дмитро 
Кудренко, жителі міста, заступники міського голови, 
керівники відділів виконкому, представники народних 
дружин та громадських організацій.

За підсумками наради були на
дані пропозиції: розпочати спільне 
патрулювання поліції та народних 
дружин, розглянути мотиваційну 
частину для дружинників, забезпе
чити правоохоронців відеореєстра- 
тором, повернутися до прийняття 
міської програми «Муніципальна 
варта».

Питання забезпечення правопо
рядку в місті розглядалося і на сесії 
Славутицької м іської ради. 
Заслухавши звернення секретаря 
громадської організації «Майдан» 
Анатолія Гладченка та громадської 
організації «Громадська мерія 
Славутича», депутати ухвалили два 
рішення: «Про забезпечення пра
вопорядку та законності в місті 
Славутич Київської області» та 
«Про забезпечення законності в 
місті Славутич Київської області». 
Рішення передбачають звернення 
до генерального прокурора та міні
стра внутрішніх справа з проханням 
забезпечити проведення всебічно
го, об’єктивного та неупереджено- 
го розслідування всіх кримінальних 
проваджень, що викладені у звер
неннях.
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